
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-16 

Rijeka,  14. 9. lipnja 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 36. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  9. lipnja 2022. godine, s početkom u 19:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
 

 
DNEVNI RED: 

1. Pristigli dopisi 
2. Izvješće o održanom programu – Pozdrav 5 godišnjem dobu 
3. Programi rada Vijeća MO Srdoči; Dan MO Srdoči 2022 i Sport 2022 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Zapisnici sa 33,34,35. sjednice te sa zbora građana usvojeni su jednoglasno.  
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju smještaja baja za smeće kod Srdoči 57. Predsjednik 
kaže  da neka za sada te baje ostanu tamo, uskoro se uvodi i na Srdoče novi sustav odvoza otpada 
koji će riješiti taj problem. Moli za strpljenje građane te izražava nezadovoljstvo radom KD Čistoća 
pogotovo po pitanju poskupljenja.  
Zaključak:  

 vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog 
   

 

   

 



 

AD 2 
Predsjednik izvještava vijeće o izvješću o održanom programu – Pozdrav 5 godišnjem dobu. Ovaj 
program je sa skromnim financijskim sredstvima podupro tradicijsku baštinu ovog dijela kastavštine 
gdje se na tradicionalan način njeguju običaju vezani uz maškare.  
Zaključak: 

 izvješće s održanog programa je jednoglasno usvojeno 
 
 
AD 3  
Predsjednik izvještava vijeće o ostvarenim dogovorima i planovima za odvijanje programa rada Dan 
MO Srdoči 2022. te Sport 2022. Od sportskih aktivnosti planira se šah, karte, pikado i boće uz Klub 
umirovljenika te za dječje uzraste nogomet, košarka i karate, sa ostavljenom mogućnosti za još neki 
dodatni sport. Umirovljenici su pitali vijeće može li im osigurati neku čvrstu podlogu na koju bi mogli 
namontirati viseći pikado. Predsjednik kaže da na dječjem i košarkaškom igralištu nema čvrste zidne 
podloge na koju bi se to moglo namontirati te upućuje umirovljenike da pitaju ravnatelja škole da im 
omogući isto na zidu škole. 
 
Predsjednik kaže da će Dan MO Srdoči koji se održava u terminu proslave Križevice, blagdana Župe 
Sv. Križa a koja obuhvaća i Grbce i Gornji Zamet svojim financijskim doprinosom poduprijeti i mjesni 
odbori sa tih područja tj MO Grbci te MO Gornji Zamet.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD 4 
Predsjednik izvještava vijeće o prispjeloj informaciji da ne potrebno usvojiti prijedloge programa za 
2023. godinu što žurnije da bi se potrebna financijska sredstva mogla planirati u proračunu za tu 
godinu. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo odluku da se u 2023. godini održe sljedeći proframi sa 
predanim prijedlozima i financijskim planovima za svaki posebno kako slijedi: 
- Sport 2023 
- Dan MO Srdoči 2023 
- Doček svetog Nikole 2023 

 
 
 
Predsjednik traži da se pošalje dopis Odjelu za komunalni sustav te pita što je sa izgradnjom 
vijadukta u Ulici Dinka Šimunovića. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnoj službi 
 
 
Predsjednik vijeća izvještava članove vijeća da je razgovarao sa predstavnicima Direkcije 
zajedničkih komunalnih djelatnosti o redoslijedu izvršenja komunalnih prioriteta za 2022. godinu te 
da će uskoro uslijediti hortikulturno uređenje rotora Martinkovac a onda nakon toga i fitness parka 
Tonžino te postavljanje nove ograde oko igrališta kod škole , uokolo dječjeg, košarkaškog i 
nogometnog.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 



Predsjednik kaže da je su stručne službe javile da nema dovoljno financija za izvođenje komunalnog 
prioriteta ocrtavanja 2 crvena pješačka prijelaza u ulici Gustava Krkleca 2 i 6 kako je bilo odobreno 
za 2022. godinu nego da bi za taj novac ocrtale 1 pješački crvenom bojom.  
Zaključak: 

 vijeće se slaže sa navedenim 
 
 
 
Vijećnica Matković kaže da se ponovo zahtjeva od Autotroleja veća učestalost polazaka autobusa, 
kaže da su autobusi prekapacitirani te da neka se vrati redoslijed vožnje na prijašnji raspored. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis Autotroleju i Odjelu za komunalni sustav Grada Rijeke 
 

 
Vijećnik Urek kaže da se na sjednici Odbora za promet raspravljalo o carsharingu kao jednoj od 
mogućnosti alternativnog prijevoza.  
Zaključak: 

 vijeće j navedeno primilo na znanje 
 
 

 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:27 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

 

         Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

 


